
 

 

 

 
 

Advies van de Adviescommissie Sociaal Bestuurlijk 
 

 
Datum 
commissievergadering 

3 september 2015 

Onderwerp Voorzieningenkaart Ravenstein 

Volgnummer 2015-51 

Advies commissie  

Standpunten fracties De fracties zijn unaniem akkoord de voorzieningenkaart niet 
te bespreken in de raadsvergadering. 
VVD wil dat de inwoners van Ravenstein snel duidelijkheid 

krijgen over woningbouw en het maatschappelijk vastgoed 
in Ravenstein 
VDG ziet als optie dat samenwerking leidt tot mogelijk 

betere exploitatie van het maatschappelijk vastgoed. Een 
goede tijdsplanning en meer duidelijkheid voor de inwoners 
is belangrijk 
SP vraagt om een goede invulling van het raadshuis omdat 

dit een belangrijk gebouw is voor Ravenstein en de hele 
gemeente Oss 
D66 pleit voor een invulling van het raadhuis die de 
leefbaarheid van de stad Ravenstein ten goede komt 
GroenLinks wil een goede invulling van het raadshuis en niet 
op voorhand een horeca bestemming 
 

Datum raadsvergadering 17 september 2015 

 

 


